

Title (en)
Hauling winch.

Title (de)
Verholwinde.

Title (fr)
Treibil de halage.

Publication
EP 0019567 A1 19801126 (FR)

Application
EP 80420059 A 19800513

Priority
FR 7913273 A 19790514

Abstract (en)

This winch is of the differential type comprising a ring (10) capable of being blocked in rotation in order to serve as support for the system. The blocking means consist of a claw coupling (12) with a double tooth which can be displaced axially, the inner tooth (13) of which is mounted slidably on the hub of the ring and can be blocked in rotation and the outer tooth (14) of which is mounted with an angular play in an inner tooth integral with the chassis, means (17, 18, 19) being provided to block the claw coupling in translation when the outer tooth of the latter is in engagement with the inner tooth integral with the chassis. Application to equipping vehicles. <IMAGE>

Abstract (fr)

Ce treuil est du type à différentiel comportant une couronne (10) susceptible d'être bloquée en rotation pour servir d'appui au système. Les moyens de blocage sont constitués par un crabot (12) à double denture déplaçable axialement, dont la denture intérieure (13) est montée coulissante sur le moyeu de la couronne pouvant être bloquée en rotation et dont la denture extérieure (14) est montée avec un jeu angulaire dans une denture intérieure solidaire du châssis, des moyens (17, 18, 19) étant prévus pour assurer le blocage en translation du crabot lorsque la denture extérieure de celui-ci est en prise avec la denture intérieure solidaire du châssis. Application à l'équipement de véhicules.

IPC 1-7

B66D 1/22; B66D 1/16

IPC 8 full level

B66D 1/16 (2006.01); B66D 1/22 (2006.01)

CPC (source: EP)

B66D 1/16 (2013.01); B66D 1/22 (2013.01)

Citation (search report)

- DE 817029 C 19511015 - HEBEZEUGE, et al
- DE 716638 C 19420126 - AIR EQUIPEMENT SOC
- CH 204586 A 19390515 - ALLAMAND FILS SOCIETE ANONYME [CH]
- US 2337772 A 19431228 - ROBINSON MAYES R
- [P] DD 135612 A1 19790516 - KOTT GUENTER, et al
- [A] GB 905347 A 19620905 - VANDERBIJL ENGINEERING CORP LT
- [A] FR 409380 A 19100421 - ITED [GB]
- [A] US 3460807 A 19690812 - PRIKHODKO VIKTOR IVANOVICH, et al
- [A] US 3337245 A 19670822 - PRANGE CHARLES J
- [A] US 3049340 A 19620814 - MAGNUSON JOHN E
- [A] US 2508186 A 19500516 - NEWELL GEORGE K

Cited by

CN102627235A; CN102627239A; CN102774764A; CN102627236A; GB2170466A; CN102627237A; CN102627238A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0019567 A1 19801126; FR 2456703 A1 19801212; GR 68415 B 19811229

DOCDB simple family (application)

EP 80420059 A 19800513; FR 7913273 A 19790514; GR 800161832 A 19800502